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               NATURSKYDDSFÖRENINGEN I JÄRFÄLLA  

 
 

Kretsårsstämma torsdagen den 17 mars 2016 kl 19.00 

Plats: Birgittasalen, kommunhuset, Jakobsberg 

 

 

Årsmöteshandlingar    
 

 Datum, tid och plats samt innehåll  sid 1 

 

 Förslag till dagordning    sid 2 

 

 Verksamhetsberättelse 2015   sid 3-10 

 

 Revisionsberättelse 2015   sid 11 

 

 Förslag om verksamhetens inriktning 2016  sid 12 

 

 Motioner    sid 13 

 

 Valberedningens förslag till styrelse 2016  sid 14 

 

 

 

I anslutning till kretsårsstämman: 

 

En resumé över verksamheten 2015 i samband med genomgången av verksamhetsberättelsen.  

 

Efter stämman berättar Katarina Ekestubbe, Järfällas kommunekolog, om sitt arbete inom 

kommunen och de uppdrag som hon fått av den nya koalitionen i Järfälla. 

 

Adress: Box 2066, 176 02 Järfälla 

Plusgiro: 91 36 33-4 

Organisationsnummer: 813200-5433 

Kretsens hemsida: jarfalla.naturskyddsforeningen.se 
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Förslag till dagordning vid kretsårsstämman den 17 mars 2016 
 

§1 Stämmans öppnande 

 

§2 Fråga om stämman blivit känd för medlemmarna så som det står i stadgarna 

 

§3 Val av ordförande för stämman  

 

§4 Anmälan om styrelsens val av sekreterare för stämman 

 

§5 Val av två justerare, tillika rösträknare, att tillsammans med stämmans ordförande justera 

protokoller  

 

§5 Upprättande av röstlängd 

 

§6 Styrelsens verksamhetsberättelse 

 

§ 7 Revisorernas berättelse 

 

§8 Fastställande av resultat- och balansräkning 

 

§9 Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen för föregående års förvaltning 

 

§10 Fastställande om verksamhetens inriktning 

 

§11 Beslut om antalet styrelseledamöter och suppleanter i styrelsen samt mandatperiod för dessa 

 

§12 Val av ordförande av kretsen, tillika ordförande i styrelsen 

 

§13 Val av övriga styrelseledamöter och suppleanter i styrelsen 

 

§14 Eventuella fyllnadsval  

 

§15 Val av två revisorer och två revisorssuppleanter 

 

§16 Val av valberedning 

 

§17 Ärenden som styrelsen förelägger stämman 

 

§18 Ärenden som väckts genom motion 

 

§19 Stämmans avslutande 
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             NATURSKYDDSFÖRENINGEN I JÄRFÄLLA 

                  VERKSAMHETSBERÄTTELSE 2015 
 

 

Styrelsens sammansättning 2015 
Ordförande:   Karin Hanze 

Kassör:   Sofia Mattsson 

Sekreterare:   Susanne Dyrhage 

Övriga ordinarie ledamöter: Mir Grebäck von Melen   

   Petter Nykvist 

   Linda Legg (del av året) 

Fältbiologrepresentant:  Ingen representant 

 

Revisorer:   Margit Anderén 

   Bo Lindestam 

Revisorsuppleant:  Göran Svensson 

   Allan Edblom  

 

Valberedning:  Ingemar Karlsson (sammankallande) 

Per Lundblad 

   Per Karlsson 

 

 

Medlemsantal  
Kretsens egna siffror får vi direkt från medlemsregistret och anger hur många medlemmar vi hade den 31/12 

för respektive år. Rikskansliets siffror är beräknade från en metod som skall användas för ideella 

organisationer och anger det totala antalet medlemmar som stött föreningen med medlemskap under någon 

del av året.  

 

 Kretsens egna siffror Siffror från kansliet 

 Antal 

betalande 

Inkl. 

familjemedlemmar 

Antal 

betalande 

Inkl. 

familjemedlemmar 

År 2015 940 1644 1024 1775 

År 2014 930 1614 1005 1718 

År 2013 877 1463 949 1566 

 

 

Järfällakretsens sammanträden 
Kretsårsstämman hölls den 17 februari 2015 i Folkets Hus, Kallhäll med 14 medlemmar närvarande. 

Styrelsen har haft 12 protokollförda styrelsemöten under verksamhetsåret, varav ett var det konstituerande 

mötet.  

 

Representation mm 
 Möte med representanter från kommunen angående verksamhetsområdet i norra Kallhäll/Stäket. 

 Kretsens representanter i FRIS (kommunens samrådsgrupp för friområdenas administration och vård) 

har under året varit Karin Hanze och Kennet Andersson. FRIS-möten är numera begränsat till ett möte 

på vardera vår och höst.  

 Samarbetet med Studiefrämjandet, som presenterar föreningens aktiviteter i sitt program. De trycker 

kretsens programblad sedan hösten 2014.  

 Kretsens kontakt med Rikskansliet har skötts genom styrelsens ordförande, Karin Hanze. 
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 Karin Hanze har under året deltagit vid arbete med programverksamheten vid Görvälns Slott. 

NaturInfo hölls öppet på Görvälndagen den 6 juni. Under året planerades aktiviteter inför 

Höstmarknaden den 20 september tillsammans med Järfälla Hembygdsförening, Görvälnlammet, 

Konstforum och Görvälns Koloniträdgårdsförening vid Görväln. Elisabeth Stark från Görvälnlammet 

skötte det administrativa arbetet inför Höstmarknaden. 

 Mir Grebäck von Melen deltog vid Naturskyddsföreningens rikskonferens i Åre. 

 

Sponsorer 
 Jakobsbergs bibliotek har under 2015 ställt lokalen Hyllan till vårt förfogande för föreningens 

föreläsningar vid två tillfällen.  

 Vi vill tacka Eon som levererat elen till NaturInfo utan kostnad för oss.  

 Vi vill också tacka Studiefrämjandet som tryckte kretsens vårprogram och höstprogram 2015. 

 

Tack till medlemmar 
Styrelsen vill speciellt tacka följande personer för de insatser som de bidragit med på olika sätt för 

föreningen under år 2015:  

Kennet Andersson, Allan Edblom, Gunnel Edblom, Maria Elfström, Eva Grönlund, Sten Hellqvist, Nicklas 

Johansson, Ingemar Karlsson, Eva Lundquist, Anne-Marie Ekman-Sandström, Erik Sandström 

För att visa vår uppskattning bjöds dessa på en enkel tackmiddag i slutet av året. 

 

 

Programverksamheten 2015 
 

Under 2015 har vi som tidigare gett ut ett vårprogram och ett höstprogram. Studiefrämjandet har hjälpt oss 

med tryckningen, och distributionen har skett i huvudsak genom våra hjälpsamma programutdelare. Ett ökat 

antal program har dock behövt skickas med post, som har medfört en ökad kostnad. Det har gjort att 

styrelsen diskuterat ett annat upplägg för 2016. Vi gör därför om de två programmen till ett helårsprogram 

som ska distribueras med medlemstidningen Sveriges Natur. Kostnaden för detta är marginellt större, och 

med ökade portokostnader känns den här vägen naturlig. Formatet görs också om och blir i A5-format med 

12 sidor och i färg. Programmet trycks även fortsättningsvis av Studiefrämjandet och vi rapporterar som 

tidigare våra aktiviteter dit.  

 

Annonseringen av de olika aktiviteterna har skett genom Studiefrämjandet och genom lokaltidningen på 

kommunens annonssidor. Vissa programpunkter annonserades i På gång-kalendern i lokaltidningen Mitt i 

under början av 2015, men lokaltidningen slutade tyvärr att publicera kalendern i papperstidningen förra 

året. De programpunkter som vi har haft på Hyllan i Jakobsbergs bibliotek har annonserats på bibliotekets 

egna affischer, och ibland har annonsering också skett på lämpliga anslagstavlor i kommunen. Utöver det 

har våra aktiviteter synliggjorts på föreningens hemsida i aktivitetskalendern, som är länkad till de andra 

lokalföreningarnas hemsidor. 

 

Så här såg programutbudet 2015 ut: 

 

Vårprogrammet 
 

22 jan:  Permakultur och urban utveckling 

Maria Svennbeck berättade om hur permakultur skapar goda odlingsmöjligheter för att nå en 

hållbar utveckling. Filosofin vilar på tre etiska grundprinciper som genomsyrar allt arbete inom 

permakultur: Omsorg om Jorden, omsorg om människor och rättvis fördelning. 15 deltagare. 

17 febr:  Kretsårsstämma 

Kretsårsstämman hölls i år i Folkets Hus i Kallhäll. 14 deltagare. 
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14 mars: Medlemsträff för kretsens medlemmar 

Vi bjöd in alla medlemmar till en diskussion om föreningens nuvarande arbete och vilken väg 

vi ska gå framöver. 17 deltagare. 

 

15 april:  Fagning av Snåltäppan 

Genomfördes även i år tillsammans med Järfälla kommun och Järfälla hembygdsförening. 8 

deltagare. 

 

17 maj:  (Utflykt till Tyresta Nationalpark) 

Utflykten fick tyvärr ställas in. Den bokade guiden kunde inte ställa upp, SL-

kommunikationerna till Tyresta var vid tillfället urusla och vår programansvarige kunde inte 

delta pga skada. 

 

5 juni:  Fågelkväll vid Säbysjön. 
Fågelvandring genomfördes i den södra delen av Säbysjön. 35 deltagare. 

 

14 juni: De vilda blommornas dag. 

Botanisk exkursion i området kring Görvälns slott (Friisas backe) under ledning av botanisten 

Eva Grönlund. 6 deltagare.  

 

 Inventering av Snåltäppan  

Genomfördes vid tre tillfällen, 10 maj, 14 juni och 9 augusti, under ledning av Maria Elfström, 

Eva Grönlund och Ingrid Jansson. Eftersom inventeringen utfördes för tredje gången kan man 

ännu inte se någon trend av arbetet med fagning och slåtter. Allmänt kan sägas att blomningen 

på ängen var mycket ymnig runt midsommar. 4-5 deltagare. 

 

Höstprogrammet 
 

16 aug: Slåtter på Snåltäppan 
Genomfördes för fjärde året, i samarbete med Hembygdsföreningen och Järfälla 

kommun. 27 deltagare.  

 

30 aug: Barnaktivitet vid NaturInfo 

Vi tittade i luppar på det som simmar och kryper för att se vad som döljer sig i vattnet vid 

Görvälns strand och på/i jorden intill NaturInfo. Tanken var att locka barnfamiljer till området 

och informera om Natursnokarna. 21 deltagare.  

 

13 sept: Exploatering vid Häradsallmänningen, en vandring i området 

Vi tittade på befintliga naturvärden i området där det planeras ett verksamhetsområde vid 

Stäket och nya Rotebroleden. 20 deltagare. 

 

20 sept:  Höstfest vid Görvälns slott 

Tillsammans med Järfälla kommun, Järfälla Hembygdsförening, Görvälns 

Koloniträdgårdsförening, Görvälnlammet och Konstforum bjöds på höstfest vid Görvälns slott. 

Naturskyddsföreningen bidrog med kunskap om goda matsvampar och hur vi kan skilja ut 

dessa från icke ätliga svampar. Förutom kretsens egna svampexperter Eva Grönlund och Ingrid 

Christiansson deltog även Ingrid och Pelle Holmberg, känd för sina svampböcker och 

svampkokböcker. Många besökare. 
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10 okt: Guidad vandring i Bro 

Vandringen genomfördes i vackra höstfärger längs Upplands-Broleden till Lejondals 

naturreservat och Lejondalssjön. 4 deltagare. 

 

26 nov: Igelbäcken – en bäck att värna om 

Stefan Lundberg från Naturhistoriska Riksmuseet berättade med ord och bilder om 

restaureringen av Igelbäcken nedströms Järfälla och vad som är unikt med Igelbäcken. Katarina 

Ekestubbe, kommunekolog i Järfälla, berättade om planerna för Igelbäcken i Järfälla kommun. 

25 deltagare. 

 

 

Arbetsgruppernas verksamhet under 2015 
Ett särskilt medlemsmöte hölls lördagen den 14 mars 2015, till vilket alla medlemmar bjöds in via 

programmet. Tanken med mötet var att diskutera vad medlemmarna tycker att kretsen skall arbeta med. Ett 

annat syfte var också att starta arbetsgrupper utanför styrelsen, dels för att aktivera medlemmarna men även 

för att avlasta styrelsen.  

 

Under mötet bildades fyra diskussionsgrupper i ämnena:  

1) Kretsens programarbete 

2) Hur vi skall presentera oss genom NaturInfo 

3) Hur vi bevakar Järfälla kommuns planer (”kommungruppen”) 

4) Hur vi kan påverka kommunens minskning av kemikalier i barns vardag inom kommunala verksamheter 

(”kemikaliegruppen”).  

 

De två första arbetsgrupperna har i praktiken alltid funnits, men då oftast inom styrelsens arbete.  

 

Kommungruppen ska ha som främsta inriktning att bevaka skrivelser från Järfälla kommun samt att bevaka 

vad som händer i kommunen i och med den nya översiktsplanen mm. Deltagarna i kommungruppen bestod 

helt av medlemmar utanför styrelsen. Ingmar Karlsson blev sammankallande för kommungruppens fortsatta 

arbete. Kommungruppen har under året främst arbetat med synpunkter till Järfälla kommun avseende 

tillägget till de fördjupade översiktsplanen, vilket främst har inneburit ett löfte från Järfälla kommun att 

kraftigt utöka byggandet av nya bostäder, framför allt i Barkarbystaden. Motprestationen från 

Storstockholms politiker var att lägga en ny T-banestation i Barkarby (Stockholmsöverenskommelsen). 

Ökningen av bostadsbyggandet kan komma att blir tre gånger så stort som i den ursprungliga 

översiktsplanen. Kommunens planer att bygga bostäder i Veddesta kommer att innebära att ”tunga och 

bullrande” verksamheter som finns i Veddesta behöver flytta någon annanstans. Järfälla kommun har för 

detta ändamål valt att exploatera Järfällas del norr och söder om Stäket/Rotebroleden för industriell 

verksamhet, se ytterligare under Stäkets verksamhetsområde. 

 

Kemikaliegruppen bestämde att ta kontakt med kommunen angående barns kontakter med farliga 

kemikalier inom Järfälla kommuns verksamheter (för- och grundskola). Karin Hanze blev kontaktperson för 

kemikaliegruppen. Gruppen har haft ett möte med Megha Huber, ansvarig för kemikaliefrågor inom 

kommunens verksamheter. Under mötet fick vi reda på att kommunens avsikt är att reducera de kemiska 

riskerna inom barnverksamheterna. På mötet bestämdes att vi skulle ha ett gemensamt offentligt 

informationsmöte om skadliga kemikalier i barns vardag. Detta möte hölls tillsammans med medverkande 

från Kemikalieinspektionen, Järfälla kommun och SNF Järfälla (Petter Nykvist). 
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Återkommande aktiviteter 
 

NaturInfo: NaturInfo har varit öppet lördagar och söndagar kl.12-16 under perioderna april-juni och 

augusti-oktober. Eva Lundquist och Karin Hanze har varit kontaktpersoner för NaturInfo. Eva har ansvarat 

för att planera in NaturInfo-värdar de helger vi har haft öppet. Vi hade kvar förra årets utställning om 

ekosystemtjänster. I slutet av året påbörjades planering av en omfattande upprustning av lokalen och en ny 

utställning till våren 2016. 

 

Klimat: Kretsen har inte haft någon särskild klimataktivitet, men området kan sättas i relation till vår 

utställning om ekosystemtjänster i NaturInfo. Även i våra svar på kommunens remisser och samråd har det 

funnits anledning att ta hänsyn till klimatfrågan. Styrelsen beslutade att under hösten 2016 hålla ett möte om 

vad som hänt efter COP 21 i Paris, se programmet för 2016. 

 

Praktisk naturvård: Fagning och slåtter har utförts på Snåltäppan. Tillsammans med Järfälla 

Hembygdsförening och Järfälla kommun har vi genomfört dessa aktiviteter under samma former som 

tidigare år. Vi bidrar med förtäring, och Kennet Andersson och Allan Edblom har även i år bidragit aktivt till 

denna verksamhet. Inventering av platsen har skett tre gånger under året där kärnan har bestått av: Maria 

Elfström, Ingrid Jansson och Eva Grönlund. Inventeringen skall visa hur hävd av marken på sikt förändrar 

floran. Resultatet finns tillgängligt på kretsens hemsida: 

jarfalla.naturskyddsforeningen.se/2015/10/28/sammanstallning-av-inventeringsresultat-2012-2015. 

Inom området praktisk naturvård har vi även genom bland andra Allan och Gunnel Edblom synliggjort 

ängen vid Stora Ängsnäs. Ängen blev under året räddad från exploatering tack vare förtjänstfullt agerande 

från såväl privata personer, inventerare, Vattenfall Eldistribution AB och kommunens tjänstemän och 

politiker. Vi kommer i fortsättningen ha anledning att berätta mer om denna äng. Se i övrigt på kretsens 

hemsida om räddningsarbetet. 

 

Handla miljövänligt: Vi hade ingen aktivitet under 2015 års Miljövänliga vecka. Det behövs fler 

medlemmar som visar intresse för detta. Petter Nykvist har indirekt representerat föreningen genom att 

arbeta som medlemsrepresentant inom COOP där han smugit in information om SNF:s aktiviteter inom 

området ”Byt till eko”. 

 

Cykel: År 2014 deltog medlemmar i arbetsmöten som kommunen arrangerade i samband med att 

cykelplanen togs fram. Cykelplanen är nu klar och finns inordnad under Järfällas miljöplan. Cykelplanen har 

även inarbetats i översiktsplanen. I samband med detaljplaner finns det alltid anledning att granska hur 

kommunen följer cykelplanen.  

 

Programarbetet: Efter gemensamma ansträngningar i styrelsen har Kennet har tagit fram slutprodukten för 

2016 års program tillsammans med Mir Grebäck von Melen, som arbetat med layouten. Styrelsen vill sända 

ett stort tack till alla programutdelare för deras stora insats under alla år, samt till Studiefrämjandet som 

tryckte programmen år 2015 och även kommer att trycka programmet för 2016. 

 

Hemsidan: Mir Grebäck von Melen har under 2015 varit kretsens webmaster. Vid uppdatering till den nya 

designen, som gjordes för alla Naturskyddsföreningens kretsar 2014, var idén att öppna upp möjligheter för 

diskussion och dialog på hemsidan. Under 2015 var intresset från medlemmarna att föra dialog genom 

hemsidan inte särskilt stort. Däremot har aktiviteten på hemsidan varit tillfredsställande med 6 355 visningar 

(enskilda IP-adresser) under 2015, mycket tack vare Allan Edblom som varit en aktiv skribent på hemsidan. 

 

Natursnokarna: Inga aktiviteter har skett under året. Ett försök att locka barn och föräldrar skedde i slutet 

av augusti då vi hade en programpunkt vid NaturInfo. Trots fantastiskt väder besöktes aktiviteten endast av 

ca 4 familjer med totalt 11 barn. Alla kom sent när aktiviteten var på väg att avslutas. Vi har i tidigare 

program annonserat efter medlemmar som skulle vilja engagera sig i Natursnokarna, men intresset är tyvärr 

mycket svalt.  
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Särskilda områden som bevakats under 2015 
 

Igelbäcken 

Bildandet av ett naturreservat utmed Igelbäcken i Järfälla låg som ett förslag redan 2004, men lades i 

malpåse fram till 2014/2015. Järfälla är den enda kommun utmed Igelbäckens sträckning som inte gett fullt 

skydd i form av naturreservatsbildning. I december tog emellertid kommunstyrelsen i Järfälla beslut om att 

skapa reservat för Igelbäcken i den sträckning där det saknas.  

I och med att Barkarbystaden nu planeras att växa till tre gånger den tidigare omfattningen är det av stor vikt 

att en samplanering sker mellan exploatering och planer för ett uthålligt skydd för Igelbäcken. Medlemmar i 

kommungruppen har uppvaktat Järfälla kommun i frågan och förordat en samplanering mellan utbyggnad av 

Barkarbystaden och reservatsbildning av Igelbäcken i området. För mer info, se föreningens hemsida. 

Medlemmar i föreningen har också via olika möten samarbetat med föreningarna Rädda Järvafältet och 

Förbundet för Ekoparken. 

 

Stäkets verksamhetsområde 
Järfälla kommun har tagit beslut att exploatera större delen av Järfällas sträckning utmed leden mellan 

Stäket och Rotebro för industrietablering. Detta planeras att ske i samband med breddningen av leden. 

Dettas skulle innebära stora förluster i barrskogssambandet mellan skogsområden norr om Storstockholm 

och Stockholms gröna kilar. Enligt Plan- och Bygglagen har Naturskyddsföreningen rätt att överklaga ett 

detaljplaneärende gällande industrietablering. Vi har ansett att vi har all anledning att gå emot kommunens 

planer i detta ärende och en överklagan inlämnades i december 2015. Ärendet ligger hos Länsstyrelsen i 

Stockholms län (februari 2016). För mer info, se kretsens hemsida. 

 

 

 

 

 

Ekonomisk rapport för 2015 
 

Kretsen har ett underskott från förra året med 10 626,20 kronor. Skälet till detta är att två större investeringar 

har gjorts under året samt att inget bidrag från kommunen söktes då det vid tidpunkten för ansökan (mars 

2015) ej fanns några planerade utgifter att söka för.  

 

Extraordinära kostnader och investeringar: 

 Naturinfo har fått nya skyltar (5512,50 kr). 

 Rotuppdragare (4262 kr) att användas vid ängsskötsel (Snåltäppan vid Görväln och Ängsnäs). 

 Lokalhyror (2695 kr) då vi ej som tidigare har haft gratis lokaler att tillgå.  
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Resultatrapport för Naturskyddsföreningen i Järfälla   

Perioden 2015-01-01 - 2015-12-31 (belopp i kr)   Datum  2016-02-17 

     
Konto År 2015 År 2014 År 2013 År 2012 

Intäkter     
Återbäring från SNF Riks 23 540,00 kr 22 480,00 kr 21 220,00 kr 21 200,00 kr 

Bidrag från Järfälla kommun. Görvälnprojektet6) 0,00 kr 7 000,00 kr 6 000,00 kr 9 500,00 kr 

Projektbidrag SNF för Svenska för Invandrare (SFI) 0,00 kr 0,00 kr 0,00 kr 4 780,00 kr 

Cirkelbidrag Studiefrämjandet (SFR) Norra Storstockholm8) 0,00 kr 2 300,00 kr 0,00 kr 4 185,00 kr 

Programverksamhet 0,00 kr 2 075,00 kr 7 665,00 kr 2 850,00 kr 

Värvningspremie 500,00 kr 0,00 kr 1 000,00 kr 0,00 kr 

Övrigt (Gåvor/Försälj fågelholkar/ränta) 520,00 kr 3 139,16 kr 500,00 kr 3 000,00 kr 

Summa intäkter 24 560,00 kr 36 994,16 kr 36 385,00 kr 45 515,00 kr 

     
Kostnader     
Möten, information     
Programverksamhet1) 11 130,20 kr 10 642,00 kr 17 403,00 kr 18 238,00 kr 

Programblad 2 254,00 kr 4 618,00 kr 7 882,00 kr 5 148,00 kr 

Styrelsearbete7) 6 119,00 kr 1 313,00 kr 1 524,00 kr 1 000,00 kr 

Natursnokarna2) 0,00 kr 1 610,00 kr 100,00 kr 3 646,00 kr 

Nätverksträff 2 560,00 kr 0,00 kr 3 652,00 kr 5 274,00 kr 

Lokaler     
NaturInfo3) 9 337,50 kr 2 794,00 kr 2 440,00 kr 2 540,00 kr 

Övrigt     
Kontorsmaterial4) 895,00 kr 0,00 kr 80,00 kr 0,00 kr 

Bank, Postbox mm5) 2 890,50 kr 2 149,50 kr 2 749,50 kr 2 748,00 kr 

Minnesgåvor 0,00 kr 0,00 kr 1 500,00 kr  

Summa kostnader 35 186,20 kr 23 126,50 kr 37 330,50 kr 38 594,00 kr 

Resultat -10 626,20 kr 13 867,66 kr -945,50 kr 6 921,00 kr 

 

     

Balansräkning för Naturskyddsföreningen i Järfälla   

Perioden 2015-01-01 - 2015-12-31 (belopp i kr)   Datum  2016-02-17 

     
Konto Ing. Balans Förändring Utg . Balans Ing. 2014 

Kassa och bank     

Kassa och Bank 57 149,16 kr 15 000,00 kr 42 149,16 kr 40000,00 

PlusGiro 1 276,13 kr -4 373,80 kr 5 649,93 kr 7852,63 
Summa kassa och PlusGiro (SFR) 58 425,29 kr 10 626,20 kr 47 799,09 kr 47852,63 

Fordran  0,00 kr 0,00 kr 0,00 kr 0,00 

Förutbet hyra 615,00 kr 0,00 kr 615,00 kr 615,00 
SUMMA TILLGÅNGAR  59 040,29 kr 10 626,20 kr 48 414,09 kr 48467,63 

     
Eget kapital     

Eget kapital 45 172,63 kr 7 384,74 kr 37 787,89 kr 46413,13 

Resultat föregående år 13 867,66 kr 13 867,66 kr 0,00 kr -945,50 

Årets resultat  0,00 kr -10 626,20 kr -10 626,20 kr 0,00 
Summa Eget kapital  59 040,29 kr -10 626,20 kr 48 414,09 kr 45467,63 

Skulder 0,00 kr 0,00 kr 0,00 kr 3000,00 
SUMMA EGET KAPITAL OCH SKULDER   59 040,29 kr 10 626,20 kr 48 414,09 kr 48467,63 
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Kommentarer till resultatrapporten på nästa sida: 
1) Programverksamheten inkluderar utgifter vid Görvälndagen samt Höstmarknaden  
    samt investering i rotuppdragare (4262 kr). 

2) Natursnokarna, ingen verksamhet 2015. 

3) Hyra NaturInfo (2460 kr), nycklar (915 kr), skyltar (5512,50, kr). 

4) Utskriftspapper och laserpatron (895 kr). 

5) Årsavgift PlusGiro (450 kr), postbox (2437,50 kr) samt avgifter bank. 

6) I år söktes inget bidrag för Görväln - Årshjulet. 

7) Rikskonferens (1760 kr), lokalhyror (2695 kr). 

8) Studiefrämjandet trycker upp programbladet istället för penningbidrag. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 
Karin Hanze   Sofia Mattsson  Susanne Dyrhage 

 

 

 

 

 

Mir Grebäck von Melen  Petter Nykvist 
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Förslag om verksamhetens inriktning 2016 
 

Under 2016 ska styrelsen i Naturskyddsföreningen i Järfälla ha ansvar för följande områden: 

 

 Genomföra ett program för 2016 och ta fram ett program för 2017 som tilltalar medlemmar och 

allmänhet, och som omfattar exkursioner, föredrag mm. 

 

 Utvärdera arbetet och ev. inkomna synpunkter från medlemmar på ett programblad för hela året.  

 

 Ha ansvar för kretsens hemsida så att den fungerar som nyhetskanal och kommunikation med 

medlemmar och intresserade. Föreningens webmaster behöver inte tillhöra styrelsen, men måste ha tät 

kontakt med styrelsen.  

 

 Förnya och ha ansvar för verksamheten i NaturInfo vid Görväln, genom att renovera lokalen, ta fram en 

ny utställning och bemanna NaturInfo under säsongen då NaturInfo är öppet. Det är viktigt att visa vårt 

arbete och engagemang i Järfälla och därigenom värva fler medlemmar. 

 

 Medverka i kommunens projekt med att göra Görväln mera attraktivt genom samarbete med andra 

föreningar som är verksamma vid Görväln. Exempel på detta är att vara närvarande den 6 juni med ett 

öppet NaturInfo och om möjligt andra aktiviteter, t.ex. höstmarknaden. 

 

 Ta del av Länsförbundets verksamhet genom representanter på Länsstämman och om möjligt medverka 

i ”De Gröna Kilarnas Dag”, strandskyddet, Järvafältet och cykelgruppen. 

 

 Vara representerade på Rikskonferensen. 

 

 Upprätthålla våra kontakter med Järfällas politiker och tjänstemän såsom kommunekolog, 

miljöplanerare och skogsansvarig, samt ta aktiv del i FRIS arbete (friområdenas samrådsgrupp för 

administration och vård). 

 

 Besvara relevanta remisser och planer från Järfälla kommun och andra instanser via en speciellt utsedd 

arbetsgrupp. Deltaga i handlingar som läggs fram i samrådsform. Arbetet kan utföras utanför styrelsen 

men skall ha förankring i styrelsen. 

 

 Vara aktiva när Järfälla tar fram en reviderad miljöplan och kemikalieplan.  
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Motioner 
 

Sista inlämningsdatum är 7 mars 2016. 


